
RADA MIASTA 
BIELSK PODLASKI 

17-100 Bielsk Podlaski 
ul. Mikołaja Kopernika 1 

 
Br.0012.2.12.2022           
 

Protokół Nr 46/22 

z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, 

Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego 

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego Miasta Rady Miasta Bielsk Podlaski 

z dnia 20 grudnia 2022 r. 

  

Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3 (sala - II piętro). Obrady 

rozpoczęto o godzinie 1130, a zakończono o godzinie 1220. W posiedzeniu uczestniczyli: 

Przewodniczący Komisji – Piotr Wawulski, Wiceprzewodniczący Komisji – Piotr Ostaszewski, 

Członkowie Komisji – Bierżyn Paweł, Charyton Stanisław, Falkowski Emil, Grodzki Krzysztof, 

Grygoruk Krzysztof, Hryniewicki Tomasz, Sulima Tomasz, Zawacka-Prystupa Irena, Żukowski Artur 

Maciej, Burmistrz Miasta – Jarosław Borowski. W posiedzeniu uczestniczyły także w trybie 

zdalnym: Zastępca Burmistrza Miasta – Bożena Teresa Zwolińska oraz Sekretarz Miasta – Tamara 

Korycka (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Nieobecna: Członek Komisji – Grabowska Maria. 

 

Do pkt. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich 

uczestniczących w posiedzeniu.  

 

Do pkt. 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski przedstawił porządek posiedzenia podany w 

zawiadomieniu i otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.   

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poinformował  

o wynikach głosowania i stwierdził, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 45/22 z posiedzenia Komisji w dniu 22 listopada 2022 r. 

4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski.  

5. Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki 

wodno-ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” 

6. Opracowanie planu pracy Komisji na 2023 r. 

7. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Do pkt. 3 

Przyjęcie Protokołu Nr 45/22 z posiedzenia Komisji w dniu 22 listopada 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił się z 

pytaniem czy ktoś ma pytania lub uwagi do projektu protokołu?  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowym punkcie i poddał pod głosowanie projekt protokołu Nr 45/22 z 

posiedzenia Komisji w dniu 22 listopada 2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr 45/22 z posiedzenia Komisji w dniu 22 listopada 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 
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Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że protokół Nr 45/22 z posiedzenia Komisji w dniu 22 listopada 2022 r. 

został przyjęty.   

 

Do pkt. 4 

Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta Bielsk Podlaski. 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Bielsk Podlaski w 2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena 

Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Artur 

Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   
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Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i 

spłat zobowiązań na lata 2022-2034. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2034.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Artur 

Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu miasta niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2022. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Stanisław Charyton zwrócił uwagę na pozycję „Budowa wiaty śmietnikowej oraz 

niezbędnych pomieszczeń gospodarczych na cele składowe przy ul. Jagiellońskiej 48". Zwrócił się z 

pytaniem jaka jest przyczyna tego, że nie zostało to jeszcze zrealizowane? Jest to niewielka 

inwestycja z drobną kwotą i można to było zrobić wcześniej. Obecnie, w okresie zimowym, zapewne 

to już nie będzie robione, a śmieci gdzieś muszą trafić.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że te cztery pozycje, które są w wydatkach 

niewygasających, dotyczą tylko wykonania dokumentacji. Okazało się, że jak wszyscy wiedzą, ul. 

Jagiellońska jest w strefie nadzoru konserwatorskiego i projektantowi dużo dłużej idzie uzgadnianie 
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spraw z konserwatorem zabytków. Wiata śmietnikowa to prozaiczna sprawa, ale przepisy są 

przepisami i musi być na to cała procedura przeprowadzona. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydatków budżetu miasta niewygasających z upływem 

roku budżetowego 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Piotr 

Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur Maciej Żukowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Grygoruk 

NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-

2036. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-

2036..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Tomasz 

Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Bielsk Podlaski na rok 

2023. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Wobec braku 

chętnych do dyskusji poinformował, że udzieli sobie głosu. Przewodniczący przypomniał, że składał 

wniosek dotyczący zabezpieczenia środków na organizację festiwalu „Pod Opieką Bogurodzicy”. 

Posiada też informację, że główny organizator też złożył takie podanie. Burmistrz odpisał mu, że 

środki na organizację tego festiwalu nie zostały zabezpieczone. Poprosił o wyjaśnienie tej sytuacji. 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że ww. wnioski wpłynęły po 30 września, więc 

siłą rzeczy zgodnie z procedurą te wnioski nie były w ogóle rozpatrywane. Dodał, że Urząd Miasta 

jest w kontakcie z organizatorem i w trakcie roku postara się znaleźć środki w budżecie. Festiwal ma 

się odbyć w czerwcu, więc w pierwszym kwartale pierwszego roku Urząd będzie szukał pieniędzy, 

żeby takie zadanie wpisać do budżetu. Jednocześnie poinformował, że organizator jest tego 

świadomy.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski przypomniał, że ten temat powstał po głosowaniu nad 

budżetem obywatelskim. Nie sądził, że ten wniosek nie uzyska większości w głosowaniu. Już 

wcześniej mówił, żeby nie zaśmiecać budżetu obywatelskiego fajnymi pomysłami, które już się 

sprawdziły, tylko wpisać je do budżetu i realizować. Sam Pan Burmistrz wpadł np. na pomysł, żeby 

wpisać do budżetu żagle. Pan Burmistrz uznał to za dobry pomysł. Radni zgodzili się z tym w pełni. 

Tak samo ten festiwal – Pan Burmistrz chyba był na tym festiwalu i widział ilu ludzi w nim 

uczestniczy. Jeżeli na salę Domu Kultury przychodzi ponad 400 osób, to te 30 tys. zł to nie jest 

kwota zastraszająca dla budżetu. Ta kwota powinna być w budżecie, w zadaniach Domu Kultury.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odnosząc się do tematu żagli wyjaśnił, że żagle zostały 

przegłosowane i uzyskały tyle głosów, że załapały się do realizacji. Jednakże w wyniku zapytań 

kwoty były dużo droższe aniżeli kwoty składane przez wnioskodawcę i zaakceptowane przez 

Komisję oceniającą. Dlatego też w propozycji budżetu na przyszły rok zaproponowano kwotę 

kilkukrotnie wyższą, żeby to w końcu zrealizować.  Jednocześnie przypomniał, że są też inne zadania 

z budżetu obywatelskiego z lat poprzednich, które nie zostały zrealizowane jak np. słynna fontanna i 

niemniej słynna tężnia solankowa. Każdy powie, że to są ciekawe pomysły i warte zrealizowania i 

one są na tej liście, którą radni też otrzymali w trakcie roku. Jeżeli pojawią się pieniądze lub 



 

 

Protokół Nr 46/22 z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju 
Gospodarczego, oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego z dnia 20 grudnia 2022  r.  

8 

możliwości pozyskania dofinansowań na tego typu przedsięwzięcia, to Miasto będzie się starać je 

realizować.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zapytał czy w tej chwili mamy zapewnienie, że w miesiącu 

lutym znajdą się pieniądze na festiwal?  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że najpóźniej w miesiącu lutym. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Bielsk Podlaski na rok 2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Stanisław Charyton, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz Hryniewicki, Piotr 

Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Bielsk 

Podlaski. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w mieście Bielsk 

Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr 

Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Artur Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Bielsk Podlaski na 

2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. Zwrócił 

uwagę, że co roku lipiec jest pustym polem. Kiedyś to wymyśliła jedna Pani w Urzędzie i jest to dalej 

kontynuowane. Później zaczyna się miesiąc lipiec i jest gorączkowe szukanie tematu, żeby zwołać 

sesję. Zapytał po co to robić? Czy nie lepiej co miesiąc robić standardowo sesję z komisjami? Nawet 

termin można zmienić, uzgodnić z wszystkimi radnymi. Nie trzeba też na siłę szukać tematu, 

przecież odbyła się Komisja na ul. Dubicze, ale inni mieli problem z pomysłem na komisję lub sesję. 

Czy rozważano pomysł, żeby sesje były sukcesywnie co miesiąc?  
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Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że nie jest adresatem tego pytania, ponieważ 

nie jest autorem projektu uchwały, tylko Pan Przewodniczący Rady. Poprosił, aby zadać pytanie na 

sesji Panu Przewodniczącemu. To, że nie jest wpisany żaden punkt do danego miesiąca nie oznacza, 

że nie będzie sesji. Jeżeli wola radnych jest taka, żeby na miesiąc lipiec wpisać coś konkretnego, to 

można to przecież zrobić. Natomiast wie też do kogo Pan Radny „pije”, że jedna Pani tak to 

wymyśliła. Przypomniał, że razem z Panem Przewodniczącym zostali radnymi w 2010 r. kiedy tej 

Pani w Urzędzie nie było i też była taka pusta pozycja w planie pracy Rady Miasta w jednym z 

miesięcy wakacyjnych. Jeżeli radni uznają, że trzeba coś wpisać do planu pracy, to jest to decyzja 

radnych, a nie burmistrza, bo burmistrz nie decyduje o jakich kwestiach chcą rozmawiać radni. 

Hipotetycznie można wpisać np. informację Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o 

stanie zaawansowania inwestycji drogowych na terenie powiatu bielskiego i samego miasta Bielsk 

Podlaski. Jest propozycja Pana Przewodniczącego, żeby plan pracy rady wyglądał tak, a nie inaczej i 

radni mogą dzisiaj przyjąć wniosek lub na sesji zadecydować czy nie wprowadzić jakiegoś tematu. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski przyznał rację, że zostali wybrani radnymi w 2010 r., tylko 

wtedy były trochę inne zasady. Z tego co pamięta przerwa była w miesiącach lipiec-sierpień, ale 

sesje i tak się odbywały za każdym razem. Pytając Burmistrza czy rozważano taki pomysł, uważa, że 

Pan Burmistrz rozmawia też z Panem Przewodniczącym. To nie jest przytyk, ale gdy wspomniał o 

jednej z Pań, to Pan Burmistrz od razu wiedział o kogo chodzi i to jest najfajniejsze. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta Bielsk Podlaski na 

2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Stanisław Charyton, Krzysztof Grodzki, Tomasz Hryniewicki, Tomasz Sulima, Irena Zawacka-Prystupa 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Paweł Bierżyn, Emil Falkowski, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski, Piotr Wawulski, Artur Maciej 

Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Do pkt. 5 
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Informacja na temat postępów prac przy realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie miasta Bielsk Podlaski.” (informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk wypowiedział się odnośnie „zamknięcia” ulic, które zostały 

zrobione – wiadomo, że nie uregulowano jeszcze tych 10% i wpłynęły jakieś roszczenia. Jak Pan 

Burmistrz się na to zaopatruje? Zmieniła się też ustawa w zakresie rozliczania – czy są planowane 

jakieś negocjacje? Jednocześnie radny poprosił o przedstawienie informacji przez Prezesa 

Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim w jaki sposób będzie rozwiązany spór 

dotyczący sprawności sprzętu dostarczonego przez wykonawcę w zakresie modernizacji miejskiej 

oczyszczalni ścieków.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że trwa wymiana korespondencji pomiędzy 

stronami, a więc inżynierem kontraktu, urzędem miasta i wykonawcą odnośnie roszczeń. Ostatnio 

wykonawca został poproszony o dosłanie dodatkowych dokumentów potwierdzających wyliczenia 

kwot. Gdy to już będzie załatwione, to będzie można siadać do negocjacji, bo dopóki wszystkie 

kwestie nie zostaną pokazane na stole, to trudno jest negocjować. Są tematy z którymi nie będzie 

można dyskutować tylko trzeba je przyjąć, ale w niektórych kwestiach może dojść do takiej sytuacji, 

że coś tam można będzie wynegocjować i obie strony podpiszą ugodę. Zostało jeszcze do opłacenia 

świadectwo końcowe jeśli chodzi o tą część. Wyraził nadzieję, że uda się to sfinalizować. Odnośnie 

oczyszczalni – jest spisany protokół niezgodności, w którym to wykonawca zobowiązał się do 

usunięcia usterek na własny koszt. Szerszą informację przedstawi Pan Prezes.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowej sprawie i stwierdził, że Komisja zapoznała się z przedmiotową 

informacją. 

 

Do pkt. 6 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2023 r. (projekt planu pracy stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu) 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk  zaproponował wprowadzenie na miesiąc lipiec punktu 

„Posiedzenie wyjazdowe na plac budowy inwestycji realizowanej w Miejskim Ośrodku Sportu i 

Rekreacji” w celu przyjrzenia się przebiegu prac lub przygotowaniu dokumentów jak harmonogram, 

postęp pracy, żeby radni mogli zerknąć jak to wygląda i czy wszystko idzie zgodnie z planem.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski poprosił przy okazji o uszczegółowienie kwestii związanej z 

ww. inwestycją. Bodaj radny Paweł Bierżyn zgłaszał jakąś możliwość sprawdzenia, weryfikacji, ale 
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tak naprawdę to w żaden sposób nie zostało sformalizowane. Zapytał czy radni chcą otrzymywać co 

miesiąc taką informację, jak w przypadku uporządkowania gospodarki wodno-ściekowej?  

 

Członek Komisji Paweł Bierżyn odpowiedział, że na sesji mówił o tych sprawach i uważał, że może 

dostanie jakąś odpowiedź, ale tak jak Pan Burmistrz mówi, to nie było doprecyzowane i chciał 

poruszyć ten temat w sprawach różnych. Radny poprosił o przedstawienie następujących informacji 

w zakresie budowy boiska ze sztuczną nawierzchnią i infrastrukturą towarzyszącą na terenie 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

 harmonogram zaplanowanych prac na pierwsze półrocze 2023 r., 

 specyfikacja istotnych warunków zamówienia po podpisaniu umowy, 

 kto jest inspektorem budowlanym inwestycji, 

 kto zarządza projektem z ramienia inwestora, 

Jednocześnie radny poprosił o wygląd do zatwierdzonych materiałów budowlanych w celu 

porównania ich z projektem oraz o ujęcie w sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta 

comiesięcznej informacji na temat postępu prac z realizacji przedmiotowej inwestycji. 

 

Członek Komisji Emil Falkowski zwrócił uwagę, że w projekcie planu pracy Komisji jest punkt 

dotyczący rozpatrzenia materiałów przedkładanych pod obrady rady miasta, a w projekcie planu 

pracy Rady Miasta miesiące lipiec i sierpień są puste.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że to, że w planie pracy nie jest wpisany żaden 

temat nie oznacza, że nie ma sesji. Po prostu żaden punkt nie jest przypisany – np. zmiany do 

budżetu zapewne będą, bo zawsze pojawiają się w trakcie roku.  

 

Członek Komisji Emil Falkowski zaznaczył, że chodzi mu o to, że projekcie planu pracy w lipcu nie 

ma rozpatrzenia materiałów, a sierpniu jest pomimo tego, że nie ma żadnych informacji na sesję. 

Być może w lipcu też trzeba to wpisać? Albo to jest „czeski błąd”, albo ktoś tak chciał. 

 

Członek Komisji Stanisław Charyton zaproponował wprowadzenie do planu pracy Komisji na 

miesiąc sierpień punktu: "Ocena realizacji inwestycji miejskich za pierwsze półrocze 2023 r.".  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zamknął 

dyskusję w przedmiotowym punkcie i poddał pod głosowanie wniosek radnego Krzysztofa 

Grygoruka o wprowadzenie do planu pracy Komisji na miesiąc lipiec punktu "Posiedzenie 

wyjazdowe na plac budowy inwestycji realizowanej w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji”.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do planu pracy Komisji na miesiąc lipiec punktu "Posiedzenie wyjazdowe na plac 

budowy inwestycji realizowanej w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji".  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja przyjęła ww. wniosek. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poddał pod głosowanie wniosek radnego 

Stanisława Charytona o wprowadzenie do planu pracy Komisji na miesiąc sierpień punktu: „Ocena 

realizacji inwestycji miejskich za pierwsze półrocze 2023 r.". 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do planu pracy Komisji na miesiąc sierpień punktu: „Ocena realizacji inwestycji 

miejskich za pierwsze półrocze 2023 r.".  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 

NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja przyjęła ww. wniosek. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski poddał pod głosowanie projekt planu pracy Komisji na 

2023 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opracowanie planu pracy Komisji na 2023 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Paweł Bierżyn, Stanisław Charyton, Emil Falkowski, Krzysztof Grodzki, Krzysztof Grygoruk, Tomasz 

Hryniewicki, Piotr Ostaszewski, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski, Irena Zawacka-Prystupa, Artur 

Maciej Żukowski 
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NIEOBECNI (1) 

Maria Grabowska 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podał wyniki 

głosowania i stwierdził, że Komisja przyjęła projekt planu pracy Komisji na 2023 r.  

 

Do pkt. 7 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Poinformował, że otrzymał od Burmistrza odpowiedź na jego pytanie odnośnie działalności 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Bielsku Podlaskim. Zapytał co ma z tym zrobić, 

bo nie bardzo rozumie – tutaj tak jakby Pan Burmistrz przyznaje mu rację. Czy coś dalej będzie się w 

tej sprawie toczyć? Zasugerował, że jest użyta zła kwota bazowa do wyliczenia i Pan Burmistrz w 

punkcie czwartym podkreśla wyraźnie jakie były kwoty bazowe – 5367 zł i za 2021 r. – 5655 zł. Już 

nie mówi o krotności, że też jest nie taka jak być powinna. Powinna być kwota 4400 zł, tak wynika z 

ustawy. Co Pan Burmistrz zamierza zrobić z tym dalej? 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że od dwóch tygodni we wszystkich 

przedsiębiorstwach energetyki cieplnej na terenie województwa podlaskiego jest prowadzona 

kontrola Najwyższej Izby Kontroli dotyczące wynagrodzeń zarządów rad nadzorczych, więc wszelkie 

ruchy będzie wykonywał po zakończeniu tej kontroli.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski stwierdził, że ta kontrola go mało interesuje. Wie, że Pan 

Prezes opowiada, że to on nasłał kontrolę, ale nie zrobił tego - ktoś go uprzedził. Nie wie czemu 

miałby się z tym kryć. Dodał, że miał zamiar powiadomić NIK, ale czekał na odpowiedź Burmistrza. 

Teraz pyta czy Pan Burmistrz ma zamiar coś z tym zrobić? Czy według Pana Burmistrza są dobre 

wyliczenia wynagrodzenia czy złe? Dodał, że jest zdziwiony, że podpisał to Pan Burmistrz i wziął to 

na siebie, a nie Prezes lub Przewodniczący Rady Nadzorczej.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że jeżeli Pan Przewodniczący składa 

interpelację do Burmistrza, to Burmistrz podpisuje odpowiedź na interpelację. To nie było zapytanie 

do Prezesa lub Przewodniczącego Rady Nadzorczej. Nie wie co opowiada Prezes, ale skoro odbywa 

się to w całym województwie, to gratuluje sprawczości Pana Przewodniczącego, że tak zareagował. 

Osobiście wie to, że odbywa się kontrola. Najwyższa Izba Kontroli ma u siebie takich fachowców, że 

na pewno dobrze ten obszar sprawdzą, wystosują zalecenia pokontrolne i do tych zaleceń spółka 

będzie musiała się odnieść. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski skwitował, że w takim razie nie uzyska odpowiedzi. 

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zapytał na kiedy są planowane roboty w ramach placu do 

street workoutu? Wiemy, że chyba trzeba się z tym wyrobić do końca roku. Wcześniej mróz ścisnął, 
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prace się wstrzymały, a teraz mamy okienko pogodowe. Jednocześnie zapytał jak Pan Burmistrz 

ocenia realizację projektu zazielenienia obszaru wokół ratusza? Z tego co widział, sadzonki 

przyjechały przy temperaturach ok. minus 10-12 stopni. Czy to jest normalny proces? W jego opinii 

to nie były odpowiednie warunki. 

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odnośnie projektu „Sportowy Bielsk” odpowiedział, że 

wykonawca jest w stałym kontakcie z Urzędem. Wykonawca zakończy inwestycję w tym roku, także 

nie trzeba było tego wpisywać do wydatków niewygasających. Termin jest do 24 grudnia i tak jak 

Pan Radny stwierdził mamy okienko pogodowe. Jest jeszcze środa, czwartek, piątek na wykonanie 

tego projektu. To jest jeden dzień roboty – aby tylko ziemia nie była zamarznięta, żeby można było 

wbić szpadel, a temperatura ma być taka, że będzie można wbić ten przysłowiowy szpadel. 

Odnośnie zieleni na Placu Ratuszowym przypomniał, że chyba wspominał o tym w poprzednim 

miesiącu - to wykonawca zasugerował posadzenie roślinek. Jeżeli przetrwają sezon zimowy to 

wtedy będą mogły wegetować normalnie. Wszystkie rośliny są objęte gwarancją. Jeżeli któraś z 

roślin nie przetrwa, to wykonawca w ramach udzielonej gwarancji na wiosnę wymieni te drzewka.  

 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk odnośnie gwarancji zaproponował, żeby może od razu 

przekazano też ten plac dla MOSiR-u, aby to też wciągnąć w kontrolę. Co prawda nie ma tam za 

bardzo rzeczy, które mogą się psuć, ale coś się może poluzować, urwać i należałoby to uwzględnić 

od razu w tym całym, naszym procederze sprawdzania.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że z całą pewnością tak będzie.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zwrócił uwagę, że 27 października radni złożyli wniosek 

odnośnie nadania nazwy ulicy imieniem Eugeniusza Berezowca. Ten wniosek dalej nie jest 

procedowany. Radni odpowiedzieli Panu Burmistrzowi na pismo, bo ponoć pan Burmistrz na to 

czekał mimo tego, że radni wyraźnie na sesji wyrazili swoje stanowisko, które podtrzymują. Zapytał 

co się dalej dzieje z tym wnioskiem? Czy jest szansa, że ten wniosek będzie procedowany?  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że z jego punktu widzenia, nie widzi żadnych 

przeciwskazań, żeby tego wniosku nie procedować.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski odpowiedział, że z jego punktu widzenia tego wniosku 

dalej nie ma.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski [poza mikrofonem] zapytał czy Przewodniczący ma pretensje 

do Burmistrza, że tego wniosku nie ma?  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski zapytał do kogo ma mieć pretensje? Wniosek został 

złożony do Burmistrza.  
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Burmistrz Miasta Jarosław Borowski zaznaczył, że Burmistrz Miasta Bielsk Podlaski nie ustala 

porządku obrad sesji.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski podkreślił, że ten wniosek powinien być procedowany już 

na poprzedniej sesji, a nie był procedowany. Teraz mamy kolejną komisję. Czy Przewodniczący Rady 

jest winny temu wszystkiemu? Czy Pan Burmistrz już w ogóle nie ma nic do gadania w urzędzie? Tak 

jak powiedział na ostatniej sesji, uważa, że to nie powinno w ogóle podlegać jakiejś dyskusji, a tym 

bardziej kłótniom.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski stwierdził, że na komisji jest obecna duża liczba radnych, 

którzy podpisali się pod tym wnioskiem. Wyjaśnił, że wniosek dotyczący nazwania ulicy wpłynął do 

Urzędu 16 grudnia i został zadekretowany przez niego 19 grudnia, czyli wczoraj. Porządek obrad 

sesji był już radnym przedstawiony. Nie wie czy radni zwrócili uwagę, że jeżeli jest procedura 

nazwania ulicy, to najpierw to trafia na komisje, a na sesję trafia dopiero miesiąc później jak 

wszystkie komisje zajmą stanowisko. Nigdy jeszcze nie było tak, żeby jakiś wniosek dotyczący 

nazwania placu, mostu, ulicy tej procedury nie przeszedł. Ponownie podkreślił, że wniosek został 

zadekretowany 19 grudnia, a 20 grudnia są komisje, więc tego punktu w dzisiejszym porządku nie 

ma i będzie na następnych komisjach. Nie widzi żadnego powodu, żeby tego nie procedować. 

Podziękował, że radni odpowiedzieli na jego pismo, tylko szkoda, że tak późno. Gdyby to zrobili 

tydzień wcześniej, to ten temat byłby na dzisiejszych komisjach. Zaznaczył, że tu nie ma żadnej złej 

woli ze strony urzędników i Burmistrza, a radni znowu gadają, tak jak na ostatniej sesji, że Burmistrz 

jest niedobry, bo nie chce realizować wniosku radnych. Dzisiaj była u niego Pani z telewizji Białystok 

i dyskutowała na temat wotum zaufania. Jako przykład, że Burmistrz nie zasłużył na wotum zaufania 

radni, którzy z nią rozmawiali stwierdzili, że Burmistrz jest przeciwny nadaniu nazwy ulicy 

Burmistrza Eugeniusza Berezowca – to jest manipulacja i nic poza tym.  

 

Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski odpowiedział, że wniosek został złożony 27 października, 

nie 16 grudnia – tego dnia radni odpisali na pismo. Na sesji listopadowej 4 lub 5 radnych wyraziło 

stanowisko, że podtrzymują swoje zdanie i podczas głosowania byli przeciw. Dla Burmistrza to było 

za mało i oczekiwał od radnych pisma – zawsze dla Burmistrza może być czegoś za mało, a teraz 

może poczekamy 2-3 tygodnie i Burmistrz odpisze radnym czy aby na pewno się nie zgadzają. Tak 

można przepychać się pismami w nieskończoność, tylko po co? 

 

Członek Komisji Krzysztof Grodzki stwierdził, że cieszy to, że wszyscy chcą przekazywać place do 

MOSiR-u, niemniej jednak dobrze by było, gdyby szły za tym jakieś pieniądze, bo naprawy robi się z 

budżetu MOSiR-u, który jednak się nie powiększa wraz z powiększeniem terytoriów, którymi ma 

zarządzać. Jeżeli to ma się odbywać kosztem zakupu sprzętu sportowego, to raczej MOSiR jest 

przeciwny przyjmowaniu i zarządzaniu, żeby to naprawiać.  

 

Burmistrz Miasta Jarosław Borowski odpowiedział, że jest coś takiego jak gwarancja producenta i 

w określonym terminie wykonawca odpowiada za te rzeczy. Na pewno w ciągu najbliższego roku, 

jeżeli będą jakieś kwestie dotyczące wykonywania napraw, to nie będzie to szło z pieniędzy MOSiR-
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u, tylko będą wykonywane na koszt wykonawcy inwestycji. Dopiero jak okres gwarancji minie, to 

wtedy Pan Radny ma rację – jeżeli dojdzie do jakichś uszkodzeń i trzeba będzie coś wymienić, to 

wtedy dopiero pojawi się taka sytuacja, że będzie to finansowane z pieniędzy tego, kto się tym 

placem będzie opiekował, ale w 2023 roku obejmuje to gwarancja.  

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Komisji Piotr Wawulski 

podziękował wszystkim uczestniczącym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady życząc wszystkim 

świętującym wesołych i zdrowych świąt.  

 

Na powyższym protokół zakończono. 

Protokół sporządził: 

 

Piotr Wawulski 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji,  
Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego,  

oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
 

Piotr Wawulski 


